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ZÁPISNICA 

z 23. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 14.09.2018 o 15.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 
 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Projekt „Miestna občianska poriadková služba pre obec Rimavská Baňa“ 

6. Projekt „WIFI pre teba“ 

7. Rozpočtové opatrenie č. 3/2018 

8. Žiadosť o odpredaj majetku obce, časť pozemku – zastavaná plocha, parcela registra E-KN 

č. 1993/6 v katastri územia obce Rimavská Baňa do vlastníctva p. Bagačkovej 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Záver 

K bodu 1 a) 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v obci Rimavská Baňa, ktoré sa konalo dňa 14. septembra 2018 od 

15:00 hod. viedla starostka obce Rimavská Baňa Mgr. Elena Polóniová. Na začiatku privítala prítomných 

a konštatovala, že na začiatku zasadnutia sú prítomní 4 poslanci, takže zasadnutie bolo uznášania 

schopné. Poslanec Andrej Lubaj sa po doručení pozvánky vopred ospravedlnil a z dôvodu plnenia si 

pracovných povinností sa 23. zasadnutia obecného zastupiteľstva nezúčastní.  

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola znova určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a 

uznesení poslanci Miroslav Knapp a Milan Kušpál.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 279/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.  

K bodu 2 

Starostka obce poslancom obecného zastupiteľstva vopred predložila návrh programu 23. zasadnutia. 

Opýtala sa na pozmeňujúce návrhy avšak poslanci nemali žiadne pozmeňujúce návrhy k programu. 

Starostka obce teda navrhla v programe doplniť bod 8. Žiadosť o odpredaj majetku obce, časť pozemku – 

zastavaná plocha, parcela registra E-KN č. 1993/6 v katastri územia obce Rimavská Baňa, ktorú dňa 

14.09.2018 doručila na obecný úrad p. Bagačková. Poslanci OZ súhlasili s doplnením bodu, o ktorej sa 

rokovalo pred bodom „Rôzne“ 

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 280/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 3 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie Ľubomíra Olšiaka a Ing. Janu Alcnauerovú.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 281/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 4 

Pri kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ, starostka obce informovala, že 

Uznesenie č. 273/2018 - vo voľbách do obecného zastupiteľstva v Rimavskej Bani bude dňa 10. 

novembra 2018 volených 7 poslancov na celé volebné obdobie 2018 - 2022. Uznesenie č. 274/2018 - 
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zvolený starosta/tka obce Rimavská Baňa bude mať plný úväzok (1,0) na celé funkčné obdobie 2018 – 

2022. Uznesenie č. 275/2018 – nie je splnené, zmluva o poskytnutí odborných služieb vo verejnom 

obstarávaní pre realizácii zákazky „Zriadenie komunitného centra v obci Rimavská Baňa“ s firmou 

VEROBS, s.r.o. ešte nie je vyhotovená a podpísaná oboma zmluvnými stranami. Uznesenie č. 276/2018 – 

je v štádiu schvaľovania a pokračovanie realizácie projektu miestna občianska poriadková služba v rámci 

novej výzvy, bude prerokované v bode 5 tohto zasadnutia. Uznesenie č. 277/2018 – je z časti splnené, 

projekt „Kamerový systém obce Rimavská Baňa“ je zrealizovaný, pripojenie 4 kamier z ihriska ku 

kamerovému systému obce z rozpočtu obce ešte zrealizované nebolo a spracovanie projektovej 

dokumentácie ku „Kamerovému systému obce Rimavská Baňa 2. etapa“ je vo fáze prípravy. Uznesenie č. 

278/2018 – splnené nie je,  príprava projektovej dokumentácie na výstavbu nových chodníkov spolu 

s výstavbou záchytného parkoviska pri fare nie je dokončená.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 282/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 5 

Starostka obce na predchádzajúcom 22. zasadnutí OZ v bode 10 všeobecne informovala o plánovanej 

výzve MV SR, ako sprostredkovateľského orgánu pre časť operačného programu Ľudské zdroje. 

Pokračovala, že vtedy plánovaná výzva bola dňa 31.08.2018 oficiálne vyhlásená pod kódom OPLZ-

PO5.2018-1. Je to výzva na projekt, ktorá je akýmsi pokračovaním pôvodného projektu na podporu 

komplexného poskytovania miestnej občianskej poriadkovej služby v obciach.  

Ďalej informovala, že MOPS v obci Rimavská Baňa je zabezpečená zamestnancami od decembra 

2017, ich mesačná mzda predstavuje výšku minimálnej mzdy ktorá pri uzatvorení pracovného pomeru 

bola vo výške 435 €, vzhľadom na zvýšenie minimálnej mzdy v roku 2018 na 480 € a za predpokladu 

zvyšovania mzdy nasledujúci rok 2019 vyhlásili nový projekt, do ktorého sa môžu zapojiť aj obce, ktoré 

MOPS už poskytujú. Rozdiel je v tom, že nová výzva zohľadňuje aj zvyšovanie nákladov a zmeny 

minimálnej mzdy zamestnancov, čo v pôvodnom projekte zahrnuté nebolo, tzn. ak vzrastie minimálna 

mzda vynaložené náklady sa refundujú z nákladov na mzdy, podľa výšky minimálnej mzdy + poskytnutý 

príspevok na paušálne výdavky vzrastie z 25% na 40%. Spolufinancovanie obce minimálne 5 % 

z celkových oprávnených výdavkov. 

Starostka obce ďalej oznámila, že starý projekt na MOPS z r. 2017 je potrebné uzavrieť a zapojiť sa do 

novej výzvy na projekt. Tento projekt je na 24 mesiacov. Predpokladom je, že v prípade úspešnosti môže 

byť realizovaný od marca 2019. Poskytnutá výška NFP by v prípade schválenia bola vo výške 

98 747,26 € na 24 mesiacov na mzdy zamestnancov vrátane paušálnych výdavkov.  

Ďalej konštatovala, že zapojiť sa a podať Žiadosť o NFP je potrebné do 21.09.2018. Poslanec Ľubomír 

Olšiak mal otázku na vysvetlenie, čoho sa týkajú výdavky označené ako paušálne výdavky na MOPS. 

Starostka obce informovala, že ide o výdavky na stravné poukážky, na ochranné pracovné potreby 

zamestnancov, školenia,  telefón, energie, pracovné potreby a podobne.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 283/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 6 

Starostka obce na predchádzajúcom 22. zasadnutí oznámila prítomným o možnosti zapojenia sa do 

slovenskej výzvy na projekt „WIFI pre Teba“ v rámci ktorej majú obce a mestá možnosť získať financie 

(v max. výške 15 000,00 €) na bezplatný internet a zriadenie Wifi zón v obci podľa ich výberu, 

s bezplatným pripojením na internet. Ide o výzvu Úradu podpredsedu vlády Slovenskej republiky pre 

investície a informatizáciu pre Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020  na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok kód výzvy  výzvu č. OPII-2018/7/1-DOP so 

zameraním na podporu „WIFI pre Teba“ prioritná os 7 špecifický cieľ 7.1 zameranie Zvýšenie pokrytia 

širokopásmovým internetom / NGN názov projektu Wifi pre Teba v Obci Rimavská Baňa. Starostka obce 

pripomenula termín prvého hodnotiaceho kola, ktorý je stanovený na 13. novembra 2018. Maximálna 

celková výška spolufinancovania projektu predstavuje sumu cca 1 000 €.  
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Starostka obce po prerokovaní na 22. zasadnutí oslovila okolité firmy (providerov), či by bolo z ich 

strany možné pokryť vybrané zóny v obci, tak aby si wifi pripojenie zachovalo projektom deklarovanú 

rýchlosť. Informovala o správe, že ani jeden provider v okolí po oslovení nedokáže zabezpečiť 

požadovaný signál a preto bude potrebné osloviť väčšie firmy ako napríklad Orange, Slovak Telekom 

a podobne. Vyzvala poslancov OZ prerokovať schválenie/neschválenie zapojenia sa do tohto projektu. 

Poslanci OZ Súhlasili s predložením Žiadosti o NFP pre projekt „Wifi pre Teba v Obci Rimavská Baňa“ 

a spolufinancovanie projektu z rozpočtu obce.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 284/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 7 

Starostka obce vyzvala prítomnú účtovníčku obecného úradu p. J. Olšiakovú, aby informovala 

prítomných o zmenách, ktoré je potrebné 3. opatrením v rozpočte upraviť. Rozpočtovým opatrením č. 

3/2018, ktoré je v súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtovaných pravidlách územnej 

samosprávy sa bežné príjmy obce navýšia o 19 301 €, z dôvodu navýšenia položiek príjmov za stravu, za 

predaj výrobkov a služieb, ďalej z dôvodu preplatku elektrickej energie, zvýšenie podielových daní 

a normatív na financovanie školy, za predaj aktív (pozemkov) rod. Belkovej. Bežné výdavky sa navýšili 

o 19 586 €, z dôvodu zvýšenia platov pracovníkov a tým aj odvodov do poisťovní, aj z dôvodu zníženia 

osobitného príspevku z UPSVaR na rodinné prídavky. Ďalej pokračovala, že z rezervného fondu sa  

finančné prostriedky použili na: Kúpu pozemku pod ZŠ Juraja Palkoviča, rekonštrukciu a modernizáciu 

hasičskej zbrojnice, stavebný dozor hasičskej zbrojnice, rekonštrukciu a modernizáciu MK Repno, 

kamerový systém, realizáciu nových stavieb (informačná tabuľa pri KD), rekonštrukciu a modernizáciu 

ozvučenia v KD, rekonštrukciu a modernizáciu domu smútku.  

Schválením rozpočtového opatrenia č. 3/2018 sa menia bežné príjmy o 19 301,00 € a výdavky 

o 19 586,00 €, tým zostáva celková bilancia medzi príjmami a výdavkami prebytková. Zamestnankyňa 

J. Olšiaková skonštatovala, že celkové príjmy po úprave rozpočtu sú 695 442,00 € a výdavky po úprave 

rozpočtu sú 695 269,00 €. 

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 285/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 8 

V doplnenom bode, starostka obce oboznámila prítomných o podaní žiadosti o odkúpenie časti 

pozemku, ktorý leží na parcele E-KN č. 1993/6, do vlastníctva p. Bagačkovej. Svoju žiadosť p. 

Bagačková odôvodnila tým, že časť parcely užíva ich rodina od roku 1959, kedy bola pridelená k ich 

domu a je to časť pozemku, ktorú dlhodobo využívajú ako záhradku pred domom. Starostka obce 

predložila prítomným poslancom OZ geografickú mapu v lokalite rodinného domu rodiny 

Bagačkovej a na mape ukázala, ktorú časť pozemku p. Bagačková žiada odkúpiť. Je to cca 215 m2.  

Informovala že zvyšok parcely E-KN č. 1993/6, ktorej je vlastníkom obec siaha do polovice 

cesty. Plánom je vytvoriť chodník popri pozemku p. Bagačkovej a vypracovaním nového 

geometrické plánu, by sa rozdelila uvedená parcela na 3 časti (časť chodníka, časť miestnej 

komunikácie, časť na odpredaj p. Bagačkovej). Vyzvala prítomných poslancov OZ prerokovať 

žiadosť a či pozemok, o ktorý sa jedná je alebo nie je prebytočným majetkom obce. 

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 
K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 286/2018, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 9 

V bode „rôzne“ starostka obce oboznámila prítomných o plánovanom seminári „Organizácia 

a výstavba verejnej správy v Bavorsku“, ktorý sa uskutoční od 17.09.2018 do 20.09.2018 v regióne 

Švábsko, Slobodný štát Bavorsko SRN. Informovala, že na tento seminár bola pozvaná Ministerstvom 

vnútra SR. Z dôvodu zúčastnenia sa na tomto seminári, sa v uvedený týždeň nebude v obci zdržiavať, 

v prípade potreby ju bude zastupovať zástupkyňa Ing. Jana Alcnauerová a zamestnankyne obecného 

úradu budú k dispozícii počas celého týždňa.  
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Ďalej informovala prítomných o odovzdaní stavby „Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno“, 

ktorá sa odovzdala pred 4 mesiacmi dodávateľskej firme na rekonštrukciu. Pri odovzdávaní stavby obci, 

v spolupráci so stavebným dozorom Ing. Czipruszovou, boli zistené závady so spevnením atypického 

priečneho žľabu (mreže) pred rod. Slovákovej, smerom na hornú ulicu Repno a tiež bolo nevyhovujúce 

spevnenie popri novej vozovke. Starostka obce pokračovala a konštatovala, že spevnenie vozovky sa 

realizuje, firma priniesla nános šotoliny, ktorá by plochu mala spevniť. Závada s mrežou ešte nie je 

vyriešená a mrežu firma ešte nespevnila.  

Ďalej informovala, že firma STAVART, s.r.o. odovzdala Zrekonštruovanú hasičskú zbrojnicu dňa 

13.09.2018. Oznámila, že je ešte potrebné zrealizovať pripojenie k vode, prekopaním potokom Rudnom 

po vytýčení inžinierskych sietí.   

Ďalej v bode „Rôzne“ starostka obce informovala prítomných o návrhu p. riaditeľa ZŠ s MŠ Juraja 

Palkoviča. Riaditeľ ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča - Mgr. Vojtech Elek, navrhol aby krátkodobé využívanie 

telocvične zabezpečovala p. Belková, ktorá býva blízko základnej školy a zároveň je jej zamestnankyňou. 

P. Belková s návrhom riaditeľa školy súhlasila. Jej úlohou bude odovzdať kľúče v prípade žiadosti na 

užívanie priestorov telocvične, odkontrolovať telocvičňu pri odovzdávaní. Konštatovala, že telocvičňu 

zvyknú využívať obyvatelia obce ale aj občania z okolitých obcí na florbal futbal a podobné športy, 

najmä v zimných mesiacoch.  

Poslanec Ľubomír Olšiak spolu so zamestnankyňou obecného úradu Jaroslavou Olšiakovou 

ospravedlnili a opustili zasadaciu miestnosť obecného úradu.  

Ďalej pokračoval poslanec Milan Kušpál s požiadavkou na vyčistenie potoka medzi rod. Láskovou 

a rod. Korytiakovou. Požiadavku odôvodnil tým, že od posledných prívalových dažďoch je táto oblasť 

zarastená trávou a zo strany spomenutých rodín je potrebné ju vyčistiť. Starostka obce odpovedala, že 

zistí stav potoka a pomocou zamestnancov obecného úradu túto oblasť do zimných mesiacov obec 

vyčistí.  

K bodu 10 

V diskusii neboli žiadne diskusné príspevky a tak sa pokračovalo k záverečnému bodu 11.  

K bodu 11 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným a na záver konštatovala, že všetky body programu 

rokovania  zastupiteľstva boli vyčerpané a vyhlásila 23. zastupiteľstvo v obci Rimavskej Bani za 

ukončené.  

 

Overovatelia zápisnice:  

Miroslav Knapp 

Milan Kušpál 

 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

 

 

 

Mgr. Elena Polóniová  

starostka obce 


